
 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 21. august 2023 på 
FUS 
Deltagere: 

• Fmd. Marianne Blomstrøm (Afd. Fussingsvej) 
• Mette Teglhus (Afd. Lindvigsvej/Fussingsvej) 
• Julie Bæk Krog (Spec. Afd.) 
• Vakant (Afd. Kildegade) 
• Eva Olsen (afd. Fussingsvej) 
• Vakant (Fussingsvej/Lindvigsvej) 
• Vakant (Elev fra Fussingsvej) 
• Vakant (Elev fra Lindvigsvej) 
• Vakant (Elev fra Kildegade) 
• Betina Vium Andersson (Medarbejder) 
• Cathe Agerbo Brunsgaard Wulff (Medarbejder) 
• Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 
• Katja Andersen (Ledelse) KKA 
• Gitte Pedersen Bryder (Ledelse) referent 

Afbud:  
• Næstfmd. Carina Lindberg Nielsen (Afd. Fussingsvej)  

 
Fraværende uden afbud:  

 

Punkt 1 Velkomst og dagsorden kl. 17.00-17.05 

a) Velkomst v. Formand Marianne Blomstrøm 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen. 

Det blev positivt bemærket at dagsorden nu er i en læsbar skriftstørrelse. 

 

Punkt 2 Nyt fra elevrådet kl. 17.05-17.20 (Punktet udgår, da 
elevrepræsentanterne ikke er valgt endnu) 

v/ Elevrådsrepræsentanter  

a) Elevrådets arbejde og fokuspunkter 
Elevrådsrepræsentanterne orienterer 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

 

Både Lindvigsvej og Kildegade melder retur, at eleverne ikke ønsker at deltage i SB-
møderne bl.a. grundet tidspunktet og elevernes alder. KKA laver en ny forespørgsel i 
forhold til deltagelse af elevrådsrepræsentanter fra de to matrikler. 
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Punkt 3 Årshjulet genbesøges & færdiggøres kl. 17.05-17.20 (bilag 
medsendes dagsorden) 

v. Formand Marianne Blomstrøm 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

OBS på at princip om idrætsundervisning og badning skal også indeholde et punkt 
omkring svømning. Princippet rykkes til oktober. 

Årshjul rettes til således at septembers principper laves til SB-mødet i oktober. 
Oktober/november kommer til at hedde november. 

Mobilpolitik flyttes til december. 

Når disse ting er tilrettet i dokumentet er årshjulet godkendt. KKA tilrettet og sender 
det ud igen med næste dagsorden.  

 

Punkt 4 Gennemgang af forretningsorden kl. 17.20-17.35 (bilag medsendes 
dagsorden) 

v. Formand Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Følgende afsnit sløjfes og der tilføjes følgende:  Det er afdelingslederne efter 
rotationsprincip som tager referat.  

KKA retter til og sender ud med næste dagsorden. Hvis der ikke er kommentarer til 
de udsendte rettelser, godkendes forretningsorden.  

 

Punkt 5 Orientering fra ledelsen og bestyrelsen kl. 17.35 – 17.50 (delvist 
lukket punkt) 

v. Formand Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen 

• Opstart på skoleåret 
o God opstart på det nye skoleår. Lærere og pædagoger har været 

igennem forskellige pædagogiske oplæg i deres forberedelsesuge samt 
gode muligheder for at forberede sig og afholde PLF-møder.  

o Der har været en god skolestart for børnene, der har været kor på 
Kildegade, morgensang på Lindvigsvej og på FUS har der været øvet på 
en ny sang i fase 1 skrevet af HMØ. 

• Kvalitetstilsyn 
o Der er udsendt et forældrebrev omkring det kommende forløb 

• Arbejdstilsynet 
o Arbejdstilsyn har afsluttet sit tilsyn med Horsens Byskole, og er yderst 

tilfredse med det forbedrede arbejdsmiljø og igangsatte tiltag 
• Tilbagemelding fra arbejdsgruppe (Mette Teglhus) 

o Der har været afholdt møde med skolechefen, SUO, byrådspolitikere og 
borgmester. På mødet deltog også andre skolebestyrelser. 
Skolebestyrelsernes bekymringer omkring skolernes økonomi blev 
fremlagt og der blev lyttet fra politikerne. Udfordringer med segregering 
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blev også italesat. Der blev også drøftet fastholdelse, rekruttering og 
arbejdsmiljø, herunder hvorledes der kan arbejdes med dette, så 
Horsens Kommune kan være en attraktiv arbejdsplads fremadrettet. 

• Suppleringsvalg august 2023 
o Der skal findes en repræsentant fra Kildegade til Skolebestyrelsen.  
o Følgende skal deltage i valgbestyrelsen: KKA, Marianne og Mette 

• Andet 

 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning 

Pause 17.50 – 18.20 

 

Punkt 6 Trivselsmåling for personalet kl. 18.20 – 18.50 (delvist lukket 
punkt)  

v. skoleleder Katja Andersen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning 

 

Punkt 7 Drøftelse af trafik og trafikaleudfordringer kl. 18.50-19.30 

v. Formand Marianne Blomstrøm  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Morgen- og eftermiddagstrafikken på Fussingsvej er præget af, at mange ikke følger 
regler for kørsel og parkering.  Der blev drøftet mulighederne for et ”trafik-korps” 
som kunne hjælpe forældrene på vej til bedre trafikadfærd. Det er desuden en vigtig 
opmærksomhed, at skolepatruljen står i dette kaos dagligt imens de sørger for 
sikker trafikvej for skolens øvrige elever. Dette tages op ved kommende SB-møde. 

Der udarbejdes en skrivelse til forældrene fra skolebestyrelsen, og der skal skabes 
en kontakt til politiet omkring besøg i morgentrafikken. Marianne tager kontakten.  

Punktet nævnes til forældremøderne, og der laves opfølgning til det næste 
skolebestyrelsesmøde. 

 

Punkt 8 Drøftelse af principper kl. 19.30-19.45 (Principper medsendes 
dagsorden) 

v. Formand Marianne Blomstrøm  

a. Principper for lejrskole & skolerejser  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Skolerejsen på 5. årgang flyttes fra 5. årgang til 4. årgang på Fussingsvej 
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I indskolingen kan forældrene lave en overnatning. Denne kan evt. foregå på 
skolen, hvor medarbejderne kan deltage indtil kl. 17. Skolens personale kan som 
udgangspunkt ikke deltage i overnatning  

 
I specialklasserne er der en lejrskole i fase 2 med 4 – 5 overnatninger med et 
fagligt indhold. Lejrskolen er hvert andet år, og den placeres i lige år. Lejrskolen 
betales af skolen med 1000 kr. pr. elev. Der opkræves maksimalt 50 kr. til 
forplejning pr. døgn. 

 
Det er muligt for alle skolens klasser/ årgange at ansøge skolelederen om mulighed 
for at overnatte på skolen. Der skal ansøges om lån af lokaler senest 8 uger før. 
Ansøgningen sendes til skoleleder. Princippet omskrives og kommer til godkendelse 
til kommende møde. 

  

Evt. kl. 19.45-19.50 

Opmærksomhed på at vedhæftede filer til opslag på AULA skal være i pdf-format, 
således at alle kan åbne filerne. 

 

Henvendelser kl. 19.50-? 

Elevrepræsentanterne deltager ikke under dette punkt.  

 

Næste møde  

Mandag d. 2. oktober kl. 17.00 på Lindvigsvej   
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